
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                            

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 0 

Uveďte prosím do zasadacej miestnosti Líviu Pier Volovú, dobrý deň, vítam vás, v podstate.  

Rečník 1  

Sa.  

Rečník 0  

Kandidátka na funkciu sudcu úspešne absolvovala hromadné výberové konanie, ktoré sa 

uskutočnilo od dvadsiateho štvrtého do 2 7. Júna 2 0 2 4 a jedenásteho                                            

až 12. Septembra 2 0 2 4 v obvode Krajského súdu v Bratislave kontrolná komisia číslo 5               

v spolupráci s kanceláriou Súdnej rady pani kandidátka preverila vaše majetkové pomery a to, 

či spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti, mali ste možnosť oboznámiť sa s podkladmi, 

chcete k nim niečo uviesť. Ďakujem aj ja. Kontrolná komisia číslo 5 jednomyseľne prijala 

návrh stanoviska, že u kandidátky na funkciu sudcu Lívie Piervolovej nemala dôvodné 

pochybnosti o statočnosti jej majetku, nezistila, že by mala obchodné, majetkové alebo 

finančné vzťahy s osobami z prostredia organizovaného zločinu a nezistila také skutočnosti, 

ktoré by nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú 

záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne.  

Otváram rozpravu. Magdaléna Hromcová.  

Rečník 8  

Vy, pani doktorka.  

Rečník 9  

Pôsobíte stále ako advokátka zapísaná v zozname advokátov? Ja sa chcem opýtať, že                     

v prípade, že by vás pán prezident vymenoval za sudkyňu, keby ste sa dali vyčiarknuť                 

zo zoznamu advokátov alebo vy ste si pozastavili tinu. Ďakujem pekne za otázku. Nateraz 

ešte stále pôsobím ako advokátka, ale určite mám v pláne sa dať vyčiarknuť pri prípade, že 

som bola vymenovaná, keďže funkciu tu považujem za celoživotné poslanie a určite teda 

nemám v pláne si nechať nejaké zadné vratka v podobe výkonu.  

Rečník 0  

Ďakujem, ďakujem aj ešte Bružinec.  

Rečník 2  

Prečítala som si vás, váš motivačný list od roku 2 0 19, Vtedy si urobili advokátsku skúšku, 

pôsobíte ako advokátka, nenašla som v tom motivačnom liste motiváciu stať sa sudkyňou, 

môžte mi ju vysvetliť.  

Rečník 9  

Už počas vysokoškolského štúdia? A keď som začala pracovať ako asistentka v advokátskej 

kancelárii, tak som sa zúčastňovala v pozícii verejnosti súdnych pojednávaní a hneď moja 

prvá skúsenosť s pojednávacou miestnosťou bola to, čo vo mne zarezonovalo a ma to ťahalo 

práve do tej pojednávacej miestnosti to pojednávanie a ten postup súdu má. Natoľko teda 



fascinoval, že tam sa začal formovať môj sen pred Skyňou a vlastne tento sen naďalej 

pretrvával aj počas výkonu konci agentúry. Koncipientúru som zvolila práve z dôvodu, že 

som chcela mať taký najbližší kontakt práve s tou pojednávacou miestnosťou, keďže                    

v kancelárii, v ktorej ešte aj teraz pôsobím, tak sa zameriava práve na civilnú sporovú agendu, 

čiže som sa, som mala víziu toho, že sa budem často zúčastňovať tých pojednávaní, 

navnímam aj platnosťkam nejaké skúsenosti a pre mňa to bolo to, čo najviac ma teda aj bavilo 

počas tej, počas toho výkonu adkácie práve tie súdne pojednávania, celý nám.  

Rečník 2  

Ďakujem z pozície advokátky. Čo vnímate ako základný problém nízkej dôveryhodnosti 

spoločnosti v justície v justíciu. Ďakujem.  

Rečník 9  

Podľa môjho názoru sú to rôzne nejaké výstupy médií, ktoré bez toho, aby poznali nejaké 

skutkové okolnosti, veci, prezentujú nejaké rozhodnutia alebo nejaké možno kauzy, súdne 

spory podľa toho, čo im vyhovuje podľa nejakých svojich požiadaviek a predstáv, teda určite 

ovplyvňujú tú verejnú mienku a tým pádom myslím si, že tá verejnosť vychádza práve tých 

izolovaných informácií a častokrát sú tieto informácie nejakým spôsobom bulvarizované, 

škandalizované. Určite si myslím, že nízkej dôveryhodnosti prispievajú aj možno nejaké 

vyjadrenia alebo správanie sudcov, tak isto aj dĺžka konania, priťahy v konaní.  

Rečník 1  

A.  

Rečník 9  

Vlastne to, že na konci dňa možno niektorí občania si povedia, že nemá pre nich možno až 

taký význam do toho súdneho sporu.  

Rečník 2  

Ďakujem. Ako advokátka. Stále teda vychádzam z toho, že ste v advokátskej komore 

zapísaná, ste sa určite stretli alebo predpokladám, že sledujete niektoré mediálne kauzy a ako 

vnímate výstupy niektorých vašich kolegov advokátov, ktorí komentujú súdne rozhodnutia 

nevyberavým spôsobom mediálne.  

Rečník 9  

Áno, určite teda aj advokáti by mali zachovávať nejakú etiku, nejakú slušnosť.  

A mali by sa vyjadrovať profesionálnym odborným vecným spôsobom, čiže nemali by 

prezentovať nejaké subjektívne názory.  

Rečník 2  

Pohľad, áno. A pokiaľ tak robia vy ako členka advokátskej komory ste podnikli nejaké kroky 

alebo myslíte si, že aj vaša advokátska spoločnosť by sa mala nejakým spôsobom ohradiť 

voči advokátovi, napr. ktorý, alebo advokátom, ktorí na verejnosti vystupujú tak, že teda 

znevažujú, degradujú nielen súdne rozhodnutie, ale aj osobu sudcu, napr. vy ste napr. niečo 



konkrétne spravili.  

Rečník 9  

Ja konkrétne nie, ja sa priznám, že ani teda nejak nesledujem médiá alebo nejaké teda 

mediálne vyjadrenia, ale myslím si, že v tomto smere možno Slovenská advokátska komora 

by mohla zaujať nejaké stanovisko alebo teda nejakým spôsobom aj.  

Rečník 2  

Myslíte, ako poviem to tak, ex offo, by mala sama sa rozhodnúť, hej, bez nejakého podnetu, 

lebo tuná to vždycky každý hádže na toho druhého, každý sa bojí poukázať na toho, že ten 

robí to a to a aj keď je z našich vlastných radov, čo je teraz, či je to v prípade sudcov, justície 

alebo advokátov. Takto nechávame na pomaly vis major a potom nadávame všetci. Svorne. 

Prečo advokátska komora nepostihla toho a toho, prečo justícia nepostihla toho a toho, ale 

pokiaľ sa nikto neozve, či je to z advokácie, prokuratúry alebo sudcov, tak aj oni si môžu 

povedať, doposiaľ sa nikto neozvala. Si to niekomu neprekáža. Preto sa pýtam teda v tomto 

kontexte aj na odvahu ako budúcej sudkyne, že si myslíte, že je to takto v poriadku alebo že 

všetci sa tvárime, že mňa sa to netýka, na mňa teraz útočené nebolo, ale vy sa dostanete 

pravdepodobne do pozície, že sa vás to týkať môže.  

Rečník 9  

Áno, určite sa teda netreba spoliehať na to, že komora v tomto prípade bude konať. Ex ofo. 

Samozrejme, myslíte si, že môže, ale určite aj iní advokáti majú možnosť nejakým spôsobom 

poukázať na takéto rozhodnutie Slovenskej advokátskej komore, prípadne možno vyjadriť 

odborným alebo profesionálnym nejakým spôsobom nesúhlas s postojom a vyjadrením 

advokáta, ak sa teda, keď sme sa rozprávali o tom, že možno nejak mediálne a subjektívne, 

tak vyjadriť.  

Rečník 7  

Stačí.  

Rečník 0  

Ďakujem. Faktická poznámka na Ajš Pružiec, Martin Puchala a potom do rozpravy Adrián 

Kucek.  

Rečník 10  

Ďakujem pekne. Ja len zareagujem. Keďže že vlastne nikto nereaguje. Myslím si, že 

Slovenská advokátska komora má vytvorený dostatočne funkčný systém na postihovanie 

takýchto našich kolegov, ale zas na druhej a ktorý funguje a ktorý sme obhájili aj pred 

bývalou pani ministerku, aj pri, aj pred návštevou Benátskej komisie. Ale zas na druhej strane 

chcem povedať to, že ja nemám rád ani nejakú falošnú solidaritu so sudcami, že na sudcov sa 

nemôže povedať nič, no môže a veľmi tvrdo aj treba povedať, ak sú tie rozhodnutia sú také, 

ktoré to zasluhujú, si, jednoducho ja to sám veľmi často robím, aj píšem, že vecne, ale veľmi 

tvrdo, ak sa mi niečo nepáči v súdnom rozhodnutí, jednoducho argumentujem, čiže asi z tohto 

pohľadu by sme sa na to mali pozerať. Ďakujem pekne.  



Rečník 0  

Ďakujem. Reakcia. Šéf prušine za Martina Puchalu a potom Adria ku takk do rozpravy.  

Rečník 2  

Ja som to myslela tak, že samozrejme vecnej kritike súdneho rozhodnutia sa žiadny sudca 

nebráni, myslela som to tak, že pokiaľ advokát sa nevenuje vecnej kritike súdneho 

rozhodnutia, ale bezbreho a Grobiansky uráža autora toho súdneho rozhodnutia. Tak som             

to myslela a že či si myslí pani kolegyňa advokátka, že je to v poriadku a či by sa nemalo            

na to upozorňovať.  

Rečník 9  

Ďakujem.  

Rečník 0  

Ďakujem. Adrián Kucek.  

Rečník 9  

Nie, nemohla. Ďakujem za slovo.  

Rečník 4  

Ja to teraz trochu obrátim na pani kandidátku, chcel by som tie faktické, tak kandidátka, ja sa 

vás chcem opýtať.  

Rečník 1  

Že.  

Rečník 4  

Pokiaľ by ste teda boli oboznámená vyjadreniami.  

Rečník 1  

Tohoginárneho advokáta alebo nehovoríme nejakú konkrétnu vec, ktorý by v kritike.  

Rečník 4  

Toho súdneho rozhodnutia prekročil tie hranice prípustnej kritiky. Vy ste na takéhoto kolegu 

podali podnet alebo urobili ste nejaké opatrenie?  

Takto, áno, vášho rozhodnutia, ale chcem isto konkrétnosti, áno, vášho rozhodnutia.  

Rečník 0  

Prosím, zapnite si mikrofón.  

Rečník 9  

Myslím si, že pokiaľ by išlo o samotné odôvodnenie rozhodnutia a jeho nejaké komentovanie 

advokátom, tak myslím si, že v tomto smere je to na samotnej etike a nejakom prístupe toho 

advokáta k tomu a ja osobne by som asi na to nereagovala, pokiaľ by sa to týkalo len 

samotného rozhodnutia a teda nie napr. mojej osoby alebo mojej spôsobilo, pokiaľ by to už 



bolo v takejto rovine, tak asi by som mala záujem nejak sa vyjadriť.  

Rečník 1  

Všetko.  

Rečník 0  

Ďakujem, ukončujem rozpravu. Keďže do nej už vznikne, je prihlásených. Chcete ešte na 

záver vy niečo uviesť? Pani kandidátka? Nie?  

Rečník 9  

Ďakujem.  

Rečník 0  

Ďakujem pekne. Čítam. Návrh uznesenia Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade              

s čl.  1 4 1 a ODS.  6. Písmeno B Ústavy Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej 

komisie číslo 5 Súdnej rady Slovenskej republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HF 

zákona č.  1 8 5 z roku 2 000 za zbierky zákonov o Súdnej rade Slovenskej republiky                  

a o zmene a doplnení niektorých zákonov stanoviskom. Lívia Pierbolová, kandidátka 

zaradená v databáze Ministerstva spravodlivosti Slovenskej republiky pre obvod Krajského 

súdu v Bratislave spĺňa predpoklady sudcovské spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu 

sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, prosím. Teraz hlasovalo všetkých 15 prítomných 

členov Súdnej rady, za hlasovalo 15, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo 

prijaté.  

Gratulujem, pani kandidátka, držím palce.  

Rečník 9  

Ďakujem pekne.  

Rečník 0  

Dovidenia. 


